

INFORMATION EVENING Tue 6th Nov. 18:00 -19:30

*Learn more about the Analytical Psychology of **C.G. Jung** with ISAPZURICH*

- **International Diploma as Jungian Analyst** for individuals from all academic backgrounds (possibilities for either Full or Part Residency)
- **Psychotherapy Diploma** recognised by the Swiss Federal Department for Internal Affairs
- **Public Lectures & Open Seminars** – public events covering a variety of topics
- **Certificate Programme** – the fundamentals of analytical psychology

Special Events

Zurich Lecture Series - a 2-day themed lecture series in Zurich

Jungian Odyssey - a week-long conference and retreat in Switzerland

Basic Jung Series – an introduction to CG Jung

Jungian Analysis – reduced fee access to therapists in training

REGISTRATION by 5.11.18: office@isapzurich.com

INFOABEND Di 6. Nov 18.00 -19.30

Möchten Sie mehr über die Analytische Psychologie von C.G. Jung erfahren? Darüber, welche Weiter- und Fortbildungen ISAPZURICH anbietet?

Fort- und Weiterbildungen

- **Weiterbildungstitel eidg. anerkannter Psychotherapeut/in** – vom EDI akkreditiertes Programm
- **Diplom als jungsche/r Analytiker/in** – internationales Programm, Full oder Part Resident
- **Vorträge und Öffentliche Seminare** – öffentliche Veranstaltungen mit verschiedenen Thema
- **Zertifikat-Programm** – Grundlagen der analytischen Psychologie

Spezialprogramme

Zurich Lecture Series – 2-tägige Vorlesung in Zürich

Jungian Odyssey – einwöchige Konferenz und Reتراite in der Schweiz

Jung Entdecken Vorlesungen - Einführung für die Öffentlichkeit

Märztagung – Tagung mit bestimmten Thema

Jungsche Psychoanalyse – reduzierte Gebühren bei Studierenden von ISAP

ANMELDUNG bis 5.11.18: office@isapzurich.com